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Svar på en enkel fråga.
 
 
Tack för din fråga men jag måste tillstå att jag inte förstår varför den ställs. Den 25/1 informerades 
nämnden om att en översyn och utvärdering av LOV inom hemtjänsten planerades. Under nämnden den 
25/2 diskuterades hur och under vilken tidsperiod denna utvärdering skulle ske. Nämnden enades om att 
detta ärende tas upp i nämnden för beslut den 29/3.
Som ordförande kommer jag inte att vare sig beräkna eller uttala mig om dina frågor utan inväntar 
nämndes beslut samt förvaltningens översyn och utvärdering.
 
Bitte Myrsell (M)
Ordförande Vård och Omsorg
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